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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «Lidl en Aldi afgekocht» (ingezonden 4 september 
2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «Lidl en Aldi afgekocht»?1 

Vraag 2
Klopt het bericht dat het Centraal Bureau Levensmiddelenhandel (CBL) 
supermarktketens Aldi en Lidl een financiële vergoeding heeft aangeboden 
om af te zien van hun eigen succesvolle gesloten statiegeldsystemen? Zo ja, 
hoe beoordeelt u deze opmerkelijke ontwikkeling? 

Vraag 3
Kunt u garanderen dat er met deze deal geen belastinggeld gemoeid is? 

Vraag 4
Deelt u de verontwaardiging over dat Aldi en Lidl blijkbaar deze stap gaan 
nemen terwijl zij zeer recent in de media en op hun websites uitgesproken 
voorstander waren van hun eigen statiegeldsysteem, en zij zich bovendien 
beriepen op de grote milieuvoordelen van dit systeem en de maatschappe-
lijke draagkracht ervoor? 

Vraag 5
Kunt u deze vragen voor het Algemeen overleg Grondstoffen en afval 
(tweede termijn) van 9 oktober beantwoorden? 

Toelichting: 

Aanvullend op eerdere vragen ter zaken van de leden Van Gerven en Smaling 
(beiden SP), ingezonden 4 september 2014, (vraagnummer 2014Z14971).

1 Artikel tijdschrift P+ People Planet Profit, Jaargang 2014–2015, nummer 66, «Lidl en Aldi 
afgekocht».
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